

卫理公会以萨迦守望者 9-15/10/2025

十月第二个星期的祷告事项

A. 国际

1. 祷告各国能够更重视心理健康，去除羞耻感，并提供更多资源来帮助受精神疾病困扰的人。
2. 为刚果民主共和国的和平祷告，求主安慰饱受创伤的心灵。 <https://odhk.short.gy/ofzjyZ>

B. 国家

1. 求主赐政府智慧，制定有效的政策控制通货膨胀，减轻人民的经济负担。
2. 沙巴州议会于 10 月 6 日解散，为新届州选举的预备与进行祷告。

C. 教会

1. 求主兴起城市教会能以实际资源支持内陆地区的宣教事工和教会发展。
2. 求主兴起教会承担起向世界宣教的责任，差派更多宣教士到其他国家。

D. 家庭

1. 求主保守离家在外游子的心，不随波逐流，勇敢在学业和职场中为主作见证。
2. 求主保护每个家庭，抵挡一切来自巫术、迷信及黑暗权势的搅扰。

Issachar Watcher Methodist 9-15/10/2025

Prayer items 2nd week of October

A. World

1. Pray that nations will place greater emphasis on mental health, remove the stigma surrounding it, and provide more resources to help those struggling with it.
2. Pray for peace in the Democratic Republic of the Congo, pray for the Lord's comfort for their grieving hearts. <https://odhk.short.gy/ofzjyZ>

B. Country

1. Pray that the Lord will grant the government wisdom to formulate effective policies to control inflation and ease the people's economic burden.
2. As the Sabah State Assembly was dissolved on October 6, pray for the preparation and conducting of the upcoming state elections.

C. Church

1. Pray that the Lord will raise up city churches to support missions work and church development in the interior regions with practical resources.
2. Pray that the Lord will stir up the churches to take up the responsibility of global missions and send more missionaries to other nations.

D. Family

1. Pray that the Lord will guard the hearts of those who are away from home, that they will not conform to the world but courageously bear witness for Christ in their studies and workplaces.
2. Pray that the Lord will protect every family from the influence and disturbance of witchcraft, superstition, and the powers of darkness.

Pengawal Isakhar Methodist 9-15/10/2025

Doa minggu kedua Oktober

A. Dunia

1. Berdoa agar semua negara memberi lebih perhatian terhadap kesihatan mental, menghapuskan rasa malu yang dikaitkan dengannya, dan menyediakan lebih banyak sumber untuk membantu mereka yang mengalami penyakit mental.
2. Berdoa untuk keamanan di Republik Demokratik Kongo, memohon agar Tuhan menghiburkan hati yang telah luka dan trauma. <https://odhk.short.gy/ofzjyZ>

B. Negara

1. Berdoa Tuhan mengurniakan kebijaksanaan kepada kerajaan untuk merangka dasar yang berkesan bagi mengawal inflasi dan meringankan beban ekonomi rakyat.
2. Memandangkan Dewan Undangan Negeri Sabah telah dibubarkan pada 6 Oktober, berdoa untuk persiapan dan pelaksanaan pilihan raya negeri yang akan datang.

C. Gereja

1. Berdoa Tuhan membangkitkan gereja-gereja di bandar untuk menyokong kerja misi dan pembangunan gereja di kawasan pedalaman dengan sumber yang praktikal.
2. Berdoa agar Tuhan menggerakkan gereja untuk memikul tanggungjawab misi sedunia dan menghantar lebih ramai mubaligh ke negara-negara lain.

D. Keluarga

1. Berdoa Tuhan menjaga hati anak-anak yang jauh dari rumah, agar mereka tidak hanyut dengan arus dunia tetapi berani menjadi saksi bagi Kristus dalam pelajaran dan pekerjaan mereka.
2. Berdoa Tuhan melindungi setiap keluarga daripada gangguan sihir, kepercayaan karut, dan kuasa kegelapan.